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Abstract (en)
The door (10) has an adjustable door field (12) displaced parallel to an access opening (13), and a safety contact strip (18) arranged in a region of
a front side of the adjustable door field. The strip is movably displaced between a withdrawn position and an extended position in relation to the door
field. A rope drive (20) is provided with a rope (22) i.e. hauling cable, for producing relative motion between the safety contact strip and the door
field. One end (30) of the rope is coupled with an actuator element (34), and another end (32) of the rope is coupled with the strip.

Abstract (de)
Eine Kabinentür (10) zum Verschliessen einer Öffnung, insbesondere einer Zugangsöffnung (13) einer Aufzugskabine (1), umfasst wenigstens ein
parallel zur Zugangsöffnung verschiebbares Türfeld (12) und eine Sicherheitskontaktleiste (18), welche stirnseitig an einem der verschiebbaren
Türfelder (12) angeordnet ist, wobei die Sicherheitskontaktleiste beweglich zwischen einer zurückgezogenen Position und einer ausgefahrenen
Position an dem Türfeld (12) gehalten ist. Weiter ist ein Seilantrieb (20) mit zumindest einem Seil (22) zur Erzeugung einer Relativbewegung
zwischen dem Türfeld (12) und der Sicherheitskontaktleiste (18) vorgesehen.
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